
 

 
Møtereferat 

 

BJFF, styremøte nr. 6/2023 

  

Styremøte på Steiland 22. mai 2023 kl 1900. 

 

Tilstede: Ivar Omsted, Brita Martinsen, Ove Bunde, Frank Strømseth, Alexander Ingedal, Georg 

Omsted 

Ikke tilstede: Stine Melkild(forfall), Roy Steinar Hansen(forfall), Fredrik Josefsen(forfall), Karin 

Moeng(forfall), Knut Eide 

Hjemmeside: Sissel Motrøen 

 

Sak 32/23 Godkjenning av referat fra forrige møte (17.apr). Når sak blir behandlet må vedtak komme 

tydelig fram. 

Det henvises til sak 20/2023 

Vedtak: Styret beslutter at BJFF skal gå over til Visma e accounting senest 01.01.2024 i henhold til 

NJFF´s avtale med Visma 

Sak 33/23 Innkommen post og aktuelle saker: 

- Invitasjon fagdag Narvik JFF. Infosak. 

- Kåre Thune – Leiepriser  

Det henvises til sak 23/23 Leiepriser 

Vedtak: Fremlagt forslag på nye leiepriser vedtas. Leieprisene er publisert på hjemmesiden. 

 



- Tilbud på vester – Roy Steinar. 

Det er innhentet tilbud. Kun en lokal leverandør kunne skaffe og vi ønsker å benytte oss av denne 

leverandøren. 

Vedtak: Vi går til innkjøp av 30 vester og resterende beløp opp til kr 25 000,- brukes på capser. 

 

Sak 34/23 Økonomi, herunder gjennomgang av regnskap etter 1. kvartal. 

Felles gjennomgang av regnskap i forhold til hvordan vi ligger an. Gjennogang ved leder. 

Ingen avvik av betydning. 

Vedtak: Telefonabonnement til Eiendomsutvalget sies opp da det ikke er i bruk lengre. Ansvar: Frank 

 

Sak 35/23 Status fra utvalgene 

Skyteutvalget, SU. 

År: 2023 

Utvalget har bestått av: 

Leder: Ove Andre Bunde. 

Medlem: Barbro Kroken og Kenneth Hol og Svein kasper Solli 

Treninger: Har starta treninga på banen med godt oppmøte. 

Kurs: Det har blitt gjennomført hagle instruktørkurs der vi hadde med 6 personer som er med å drifte 

banen. Dette økte kompetansen til de som drifter banen og er til stor hjelp for de som 

kommer å skal skyte. På søndagen hadde vi fått med oss 11 skoleelever fra Bardu i alderen 14-16 år 

som da vi skulle lære å skyte. Dette ble en bra dag med god rekruttering til klubben og elevene fikk 

skutten god del. Må lage en faktura som skal sendes til Troms Fylkes lag for dette. 

Lån av banen: Tromsø JFF lånte banen helga 12.-14. mai der det ble holdt skytekurs for damer. De var 

veldig fornøyd med banen og ønsker nok å komme tilbake til neste år. Her må vi lage en faktura å 

sende til de for lån av banen. 

Møte: Har ikke hatt møte 

Dugnad: Hadde en dag med dugnad der vi fikk gjort banen klar for sesongen. 

Har satt inn 2 stk våpenskap på nybanen. Ca 300 kg hver. 

Den ene brukes nå til ammunisjon. For at vi skal bruke det som våpenskap må vi installere alarm på 

bygget. Må sjekke hvem som kan levere dette og hva det koster. 

Har ordna skap på kaste huset så vi slipper å gå foran kasteren når vi skal starte den opp. 

Kenneth har laget 2 nye benker som står inne på ny banen. 



Skal lage stativ til ammunisjonsbokser på standplassen. Svein Kasper hadde lage en demo. 

Annet: Har fått tilbudet om å kjøpe inn en utedo fra Videregående skule på Bardufoss. 4000 kr for 

denne. Her må vi få Erik Elverum til å planere å grave et hull i bakken. Denne må vi ha lås på slik at 

andre ikke bruker den. Planlegger å sette den nede ved gamle banen ved siden av kasusen som står 

der. 

Ove-Andrè Bunde 

Leder Skyteutvalget 

 

Status fiskeutvalget 22/5-2023 
 
Anmoder om å gjennomføre kort evaluering av Altevasspilken på møtet i dag, har meldt det inn som 
sak tidligere men står ikke på agendaen, kan ta det adhoc men vil sikre innspill fra styret slik at det 
kan implementeres tidlig nok til neste gjennomføring.  
 
- Fluefiskekurs planlegges til august, grunnleggende teknikker. 5 påmeldte så langt fra BJFF, plass til 
15stk.  
- Aktivitet/arrangement Fiskesommer planlegges til august, har fått stønad fra NJFF, mer informasjon 
kommer.  
- Setter ut Mine båter båten (NJFF 100 nøkler konseptet) og BJFF sin båt så snart isen har gått på 
Toftakervatnet. Ønsker også å sette ut en kajakk ved Langsvingvatnet i skytefeltet, dersom styret ikke 
ønsker noe annet tar jeg forbindelse med Forsvaret for å høre om muligheter for utplassering. Den vil 
være tilgjengelig for medlemmer av BJFF.  
 
Mvh 
 
Alexander Ingdahl 
Leder Fiskeutvalget 
 

 
Kvinneutvalget 
Utvalgsmøte 09.05.23 
Til stede Karin, Sissel og Heidi 
Teams kl.19.30-20.30. 
 
Sak 1 Turer 
Da det ikke ble isfisketur, får aktiviteten status som ikke gjennomført og pengene  
er søkt om annulleres. Skal det planlegges en annen aktivitet i løpe av året? Kommer 
eventuelt tilbake til det.  
 
Skal vi ha stand på Villmarksmessa og deltagelse på kvinnekonferanse til sommer/høst. 
Stand på Villmarksmessa utgår, på grunn av at vi mangler folk. Sissel sjekker ang. 
Kvinnekonferanse og hvem som arrangerer. Linda Andersen (Kvinnekontakt Troms JFF). Det 
vil bli kvinnekonferanse. Troms JFF har styremøte torsdag 11. mai. Det blir 12. august i 
Nordreisa. De kommer tilbake med informasjon. 
 



Skytedag for damer er ok til høsten. Det blir den 26. august. Vi hører med instruktører i god 
tid. Brita har sagt seg villig som instruktør. Høre med Ove om det er noen nye instruktører 
tilgjengelig etter haglinstruktørkurset. Det er nødvendig med 3 instruktører. 
 
Sak 2 Publiseringsanvarlig på Villmarksmessa. 
Kvinneutvalget tar på seg å lage reportasjer fra Villmarksmessa. Sissel reiser bort, derfor tar 
Heidi på seg den oppgaven. Sissel gjennomgår i forkant. Vi lager en reportasje sammen. 
 
Sak 3 Pølsekurs 
Er det noe vi kan arrangere? Kan høre med Laila Myrhaug om hun vil kjøre kurs på Dølahall. 
Vi kan undersøke om vi får gjennomført dette. Tenker siste helga i oktober. Karin hører med 
henne om det kunne vært aktuelt og hva som treng for å holde kurs og pris. Planlegger 
nærmere etter svar. 
 
Ref. Heidi 
 
Jaktutvalget 
Kort status fra jaktutvalget er. Vi er godt i gang med planlegging av jegerprøvekurs. 
 
Første starter 27 mai og går den langhelgen. Dette er kun et kurs for Forsvaret. Så går det et 
kurs over to helger, 2,3, og 4. juni, helg nr 2 er 16,17 og 18 juni. Dette er også kun for 
Forsvaret. Kurs nr. 3 har 10 plasser til Forsvaret og 10 til sivile, dette har kun 2 ledige plasser 
igjen.  Dette går 23,24 og 25 juni, helg nr 2, 30 juni, 1 og 2 juli. Satser på 2 kurs til før jakta 
starter i høst hvis alt går etter planen. Det er Inge Walør og Ole Kroken som er instruktører. 
 
Stor takk til Sissel for hjelpa med å legge det ut, ho e dyktig. 
 
Fredrik 
 
Eiendomsutvalget 
Det roer seg på utleie. Det jobbes med å få bookingsystem på plass. Det jobbes i forhold til 
inatur.no. Vi starter med Toppenhytta og Maisastua for å teste ut. 
 
 
Status NNVM 
 
-Planleggingen i de forskjellige troikaene går godt.  
 
-Betalingssystemer er prøvekjørt og funnet i orden.  
 
- Rekordstor Påmelding av utstillere. (Over 90) 
 
- Alle foredragsholdere er på plass og de er klare til messe.  
 
-Jegerpodden live, vi leter etter personer som kan intervjues på scenen. Det er personer med erfaring 
innenfor jakt, jakthunder, langt jegerliv osv vi ser etter. Gjerne lokalt eller fra vårt distrikt. 
Har du tipps, ta kontakt med undertegnede. 
  



-Dugnadskoordinator har laget et skriv som beskriver de forskjellige oppgavene, de er nå i gang med 
å rekruttere dugnadspersonell.  
 
-4G/5G forsterker etableres av NNVM i Barduhallen for å sikre at kunder får betalt utstillere via 
Vipps. Det er søkt midler til dette av Statskog, i tillegg er BK forespurt om de vil være med på 
spleiselaget.  
 
Også er det nok masse annet jeg skulle ha nevnt.  
 
Georg 
 
 

Sak 26/23 Eventuelt 

Sissel informerte om deltager.no. NJFF har avtale med dette firmaet som administrerer påmeldinger 

til kurs og konferanser. Dette er noe jaktutvalget prøver ut i forhold til jegerprøvekurs. Det er med på 

å forenkle administrasjon av påmeldinger. Det medfører et lite gebyr pr påmelding. 

Vedtak: Bardu JFF tar i bruk deltager.no til påmeldinger til kurs og arrangement. 

Eiendomsutvalget informerte om en uheldig sak knyttet til hytteutleie. Saken ble drøftet i styret. 

Vedtak: Det sendes en skriftlig advarsel til vedkommende. 

Sak 27/23 Neste styremøte. 

19. juni 2023 kl 1900 

 

Brita Martinsen 

referent 

 

 


